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Podravje • Okoliske obcine g/ede novogradnje zadrzane 
v 

" torek • 27. avgusta 2013 

nGradnja OS dr. Ljudevita Pivka je 
predvsem ptujska zgodba!« 
Potem ko je dnava preko MlnlstrstVa za Izobraievanje, znanosl In iport Mestno obCIno (MOl PtuJ obvestlla, da sofinanclranje v novogradnjo oS dr. Ljudevlta Plvka 
prestevlja za eno lelo, so na potezI okollike obCIne, kI naj bl selzjasnlle, na kakien naCin bodo prlstoplle k soflnanclranju projekta. 

V zraku je vee moznosti, od desetletnega kredita, ki naj bi bil 
zanje najmanj obremenjujoe, zagotovitve lastnih sredstev iz pro
raCuna, prodaje' kompleksa v Biogradu ali Ie plaeevanje najemni
ne. Do sedaj se nobena izmed obein nfpodpisala pogodbe, zaradi 
vpraSljivosti projekta pa so vsi vpleteni pri izjavab, se bolj pa pri 
dejanjih, previdni. Sicer pa med predstavniki ob~in prevladuje 
mnenje, da je projekt cenovno in tudi prostorsko prenapihnjen. 

Obeina Demnlk 
Obeinski svet obeine Destrnik se do omenjene problematike 

se ni uspel opredeliti, saj se ze vee mesecev niso Sestali v polni se
stavi. Zupan Vladimir VindiS osebno meni, da sola ne potrebuje 
lokacije sredi mesta, pac pa bi jo bilo primerneje umestiti nekam, 
kjer bi v njeni neposredni bliZini uredill tudi primerne zunanje 
povr!ine, sprehajaliSee, igriSee, morda tudi vrt inpodobno. Pre
priean je, da je sicer cena projekta previsoka, a se strinja, da bo 
treba najti skupen jezik in projekt v eim kraj!em easovnem obdo
pju izpeljati do konca. Pri tem opozarja, da ne Ie driava, pac pa 
bi tudi poslanci iz naSih koncev, ki se v predvolilnih kampanjah 
sirokoustijo, koliko so v casu svojih mandatov naredill za naSe 
kraje, morali storiti vse, da bi zadevo pospe!ili. 

. Obeina Juriincl ' 
jur!inski obcinskrsvet bi se moral 0 sofinanciranju opredeliti 

Ze na zadnji seji pred poeitnicami, a so to tocko umaknili z dnev-

Na predimenzioniranost objekta opozarja tudi zupan obCIne Gorl
inlca JoZe Kokot. Ker naj bi novo Solo gradili na obmoeju MO Ptuj, bi 
obCine investitorice na raeun mestne obCine morale plaea~ slroSek 
komunalnega prispevka_ Po izracunih zupana Kokota naj bi bil ta 
stroSek precej visok in ker bi se vplaeal na raeun MO Ptuj, bi se stem 
posledieno sofinancerski delez MO precej zmanjSaI. 

Poletje lzzIvov in priloinostl 
j Avgust se posJavlja z deievjem. ZmOCiI 

In zmotil je ie nekatere prired/tve tega 
. poktja, nekaterim pa pret~ kot jestivalu 
domate zabavne glasbe na Ptuja, priredl
tvam Ad/jo, poktje, Room not, velikemu 
koncertu Big bando ob njegovi ]().Ietnlcl 

In se kateri od prireditev, kf so:ie dos/ej bagati/e mestno In 
SirIo kuliso v tern Casu. _ 

Ptuj se je ie dos/ej s stlQjlm poktnim jestivalsklm doga
janjem moCno utn/i/ na zemljevidu jestivalskega dogaja
nja v Sioveniji in ludi zunaj njenlh meja. Mesto premore 
motno vseblnsko In organizacijsko }edro, IzboljIuje se Ze 
tudl Infrastrukturo, se vedno pa nf zmoglo zbratf toliko de
narja, da bi prekrilo naj/epl/ priredltvenl prostor v rnestu 
- dvoriICe mlnorltskega samostana. Mlni/o je :ie skoraj 50 
let od prtl/h pogovoroti 0 /em Postatiljanje montainlh streh 
zgolj za en programski sklop jJa nl naIo1:ba, kl sl jo mesto 
doIg0r0tno Ie lahko privvsCi, le :ieli st'Oje poletno jestival
sko dogajan}e Ie ambic/ozneje zastaviti in v tem kontekstu 
potrdlti Ie kakien skriti kotilek tega mesta. kl hi prav taka; 
lahko iivel priredltveno. Pravi biserl so ptujska dvorlUa, 
eno od njill v Presernovi ul/c/ je bi/o pred /eti namensko 
urejeno, da bi se na njem nekaj dogajalo, a osta}a se vedno 
neodkrito, (etudl z moeno odprt/ml vratf. 

Cez dobre hi tedne bo vrata odprla kuiturno-krmgresna 
dvorana v nekdanjem domlnikanskem samostanu. Tako 
kot so nab1e za njeno ureditev pospremili steVilnl dvom~ 
za nekatere je poseg m.1} zaradl dvorane kuiturni vandoli
zem, spet drug; se pretirano ukvarjajo z njenlm polnjenjem 
in organizacijsko obllko njenega upravljanja. Ce kdaj, je 
seda} za mesto priJoinost. da ponovno iz svojih predoJov 
/zv/ele stara razmiSljanja 0 zavodu za kulturo, pa naj se 
to v teh taslh, ko je javnost ie tako nastrojena prati javnlm 
usJuZbencem, s/iSi se tako utoPflno_ Krlza, kl reie vse po 
vrsti, je lahko neke vrste tudi Izziv za ptujsko jestivalsko 
dogajanje, kl /ma nastavke v vseh Ie/nih tasfh In stlQj vrhu
nee doseZe vsaJio po/etje: 

Gozn'k 

nega reda in jo prihranill za prvo jesensko sejo. Sicer pa je zupan 
A10jz \(aueic mnenja, da bi bila najboljsa in najenostavnejsa re
sitev prodaja kompleksa v Biogradu, kupnina pa bi se namenila 
temu projektu. 

Obelna Trnovska vas 
V obCini Trnovska vas so se odloclIi, da bodo, g1ede na to, da 

niso soustanovitelji sole, placevali najemnino. Ce pa bo priSlo do 
prodaje nepremicnine v Biogradu, pa se strinjajo, da se delez od 
prodaje nameni izgradnji Sole. Po besedah iupana A10jza Benka 
je projekt nerealen in prenapihnjen, kar je tudi razlog, da se vsa 
zadeva vlece. 

Obelna Hajdlna 
Problematiko Osnovne sole dr. Ljudevita Pivka so obravnava

II na Odboru za negospodarske dejavnosti, kjer je bilo soglasno 
ugotovljeno, da podpirajo gradnjo. Glede na to, da imajo 'prora
Cun za to leto ie sprejet, se teh sredstev v obstojecem proracuniJ 
ni zagotovljenih, bo pa se to zagotovilo z dopolnjenim predlo
gom proraCuna. Thdi do naCina sofinanciranja se se niso oprede
lili. Vsekakor pa so se strinjali z dogovorom, sprejetim na kolegiju 
zupanov Sp. Podravja 0 zagotavljanju sredstev za ta projekt s sred
stvi od prodaje nepremicnine v Biogradu. Ob tem pa ie bilo izra-' 
zeno mnenje, da tako pomembne investicije ne bi smela drlava 
prepuseati >dobri volji. obCinskib svetov, ker bo tako realizacija 
investicije vpraSljiva. Pa tudi sofinanciranje drzave bi moralo biti . 
v vecjem delefu in kraj!em casovnem obdobju, saj bi po njiho-
vem mnenju morala biti ta investicija prioritetna. ' 

Obelna Kldrieevo 
V obeini Kirieevo bodo v primeru prodaje nepremicnine v 

Biogradu svoj delei nam~nili izgradnji projekta, sicer p~ bodo 
raje placevali najemnino. Zupan Anton Leskovar je preprican, da 
bodo glavni akterji zgodbe Ie naSll toliko modrosti, da se bodo v 
bliinji prihodnosti uspeli dogovoriti in pridobiti sredstva za iz
gradnjo. Osebno meni, da zadeva traja predolgo in da bi lahko 
Ze pred Ieti namesto (pre)drage novogradnje iskali relitev tudi 
drugje_ Kot primer navaja obstojece zgradbe, ki bi se morda lah
ko prenovile in preuredile tako, da bi ustrezale standardom in 
kakovosti bivanja otrok ter zaposlenih. 

Obelna Markovci 
V obcini Markovci se !e niso odlocili, na kak nacin bodo pri

stopili k sofinanciranju, tako ostaja vprasanje, ali bodo najell 
kredit ali bodo zagotovili pOlrebna sredstva iz proraCuna. Kot so 
nam povedali, pa vsekakor imajo namen projekt sofinancirati po 
pripadajocem delefu. Pray obvestilo driave, ki naj bi sredstva za 
letosnje leto izplaeala sele naslednje leto, jih je nekoliko zmedlo 
pri odloCitvi. Pri tern upajo, da bo ptujska obCina uspela driavna 
sredstva dobiti prej, kot je trenutno napovedano. Prepricarti so, 
da je naloga obCin, da stopijo skupaj, in projekt, za katerega v 

Zupanja obClne Majspark 
Darlnka Fakln: .Zakaj za 73 
otrok potrebujemo 2827 kva
dratnih metrov velike prostore, 
kar je skoraj 40 kvadratnih me
trov na otroka, in zakaj potre
bujemo 698 kvadratnih metrov 
veliko telovadnico, kar posle
dieno pomeni investicijo v vre
dnosti 4,2 milijona evrov? (;e bi 
bil objekt naertovan skladno s 
potrebami, bi imeli vsi skupaj 
manj pomislekov.. > 

DA 
Sofinanclranje 

Neodloeeni _NE 
Hajdina Trnovska vas Destrnik 
Markovci Kidricevo (pogojno) Iur!inci 

- Dornava Cirkulane 
Gorl!nica Zam 

- Videm Majsperk 

- PodIehnlk ZetaIe 
VIr. vodstwa obbn 

*Za obCino Sv. AndraZ podatkov nismo dobili, ker se vodstvo obCine 
na naSa novinarska vpt'aSanja ne odziva_ 

Markovcih, podobno koi v drugih obCinah, menijo, da je predrag, 
v doglednein Casu izvedejo. 

Obelna Dornava 
Obcina Dornava je s skJepom obCinskega sveta letos iz sousta

noviteljstva javnega zavoda OS dr. Ljudevita Pivka izstopila. Gra
dnje nove Sole ne nameravajo soflDancirati. Glede placila naje
mnine pa se bodo !e odloeali, odvisno od njene visine. 

Obelna Goriinlca 
V obCini Gorisnica gradnje OS dr. Ljudevita Pivka ne bodo so

flD(lDcirali, ampak se bodo odloeili za plaeevanje najemnine. St.
liSce obCine GoriSnica je, naj se Sola zgradi s sredstvi MO Ptuj in 
sredstvi Ministrstva za solstvo .. 

Obelna Vldem 
Tudi v obcini Videm gradnje ne bodo sofinancirali, odloeili so 

se za placevanje najemnfne. Za relitev prostorske problematike 
je po mnenju vodilnih na obCini Videm novogradnja.ustrezna re
sitev. Pray tako verjamejo, da bo driava (kJjub neugodni finaneni 
situaciji) uspela zagotoviti obljubljena finanena sredstva. 

Obelna Cirkulane 
Zupan obCine Cirkulanejanezjurgec je na naSe vpr.sanje, ali 

bodo gradnjo OS dr. Ljudevita-Pivka sofinancirali ali se bodo od
locili za placevanje najemnine, odgovoril: .Za1 ta trenutek kon
kretnih odgovorov ne morem dati, saj lahko na vpr.sanja, ki mi 
jih zastavljate, odgovori Ie obCinski svet. Odlocitev, ali gradnjo 
sofinancirati ali plaeevati najemnino, pa!e ni bila dorecena. Naj
boljsa resitev bi bila, da bi obCina 'Ptuj zgradila Solo s sredstvi, 
ki so se zbirala s placilom najemnin kot namenskimi sredstvi, ki 
bi se morala poznati tudi na sedanjem objektu, so se pa zal v 20 
Ietih zbiranja tudi izgubila in izpuhtela kdo ve kam. Sedaj se po
novno vrtimo v zacaranem krogu, kje dobiti denar za novogra
dnjo ali adaptacijo obstojeee zgradbe. Kakorkoli razmiSljamo, so 
se sredstva od najemnin porabila tako, da niti ena obeina, razen 

Zupan obClne Destrnlk Vla
dImir Vlndli: .Sola ne potrebu
je lokacije sredi mesta, pae pa 
bi jo bilo primerneje umestiU 
nekam, kjer bi v njeni neposre
dni blizini uredili tudi ustrezne 
zunanje povrSine, sprehajali
see, igrisce morda tudi vrt in 
podobno .• 

Prl urejanju okollce Sole ozlroma IgriiCa so ueltellem pomagall tudl cianI Zdruzenja pokllcnlh gasl~ 
cey Sloyenlje In obrtnlk Branko Gorlean_ 
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Prlhodkl od naj.mnlne od obela 
LETO MOPTUJ(€) OKOU~KE08CINE(€) 

2001 1.390.00 3.434,00 

2002 2.200,00 17.997,76 

2003 . 9.652,00 11.863,24 

2004 9.652,00 13.116,28 

2005 9.944,08 13.728,32 

2006 10.172,80 13.746,80 

2007 9.08\,17 15.533,60 

2008 6.843,25 27.817,76 

2009 6.469.54 28.554,14 

2010 6.988,00 28.739,84 

2011 6.632,40 29.924,28 

2012 12.050,00 24.274,40 

SKUPA] 89.685,24 228.730,42 
... "'---<,,~ ~a & ................ B ft._ ........ n ............... _HQ J~_ ' 113) 

Prlhodek od najemnin (318.415.66 evrov) je MO Piuj porabila za ob-
. novo zgradbe. Leta 2005 - zamenjava gorilnika in obnova sanitarij v 

skupni vre<1nosti 29.577,00 evrov; leta 2009 - zamenjava eelotne stre
Soe konstrui<cije in slreSne kritine v skupni vrednosti 182.369,00 evrov; 

. leta 2012 - sredstva za tekoee in investieijsko vzdrievanje (menjava 
oken, pieskanje, zamenjava vodovodnih inStalacij) v skupni vre<1nosti 
25,000,00 evrov. Od leta 2007 do leta 2012 50 je preostanek sredstev 
od prihodka najemnin v vrednosti 81.469.,66 evrov namenil za delno 
plaCilo studi), analiz, investicijske in projektne dokumen!acije za novo
gradnjo oS dr. Ljudevita Pivka. 

MO Ptuj, ne ve, na kalden ~ein in kje je bll denar porabljen. Pray 
zaradi tega je IUdi za v bodoee zaupanJ!: v upravljanje z zbraninii 
sredstvi naeeto .• 

Obelna ZavrC 
StaliSee obCine Zavre 0 predv.ideni novogradnji je sledeee:. Ze 

vsa leta pokrivarno oziroma sofmancirarno dejavnost OS dr. Lju, 
devita Pivka, ki je sestavljena iz materialnih stroskov, dodatnih 
dejavnosti in najemoine, glede na stevilo vsakoletno vkljueenih 
otrok iz naSe obeine. Glede sofmaneiranja izgradnje OS dr. Lju· 
deVita Pivka smo se, kot vse obcine, strinjali stern, da se sredstva 
od odprodaje pocitniske koloniie v Biogradu na morju namenijo 
za sofinaneiranje izgradnje te sole. Ker v prorarunu obeine sred· 
stev trenutno Dimamo planiranib, bomo 0 tej temi razpravljali na 
obeinskem svetu. 

Obelna Podlehnlk 
Obeina Podlehnik novogradnie ne bo sofinaneirala. Kot je 

povedal Zupan Marko Maueie, obCina Ze zdaj ni soustanovitelji· 
ea javnega zavoda, zato bo IUdi v bodoee.ostala kot pogodbena 
partneriea. Ce bo kateri ueenee iz njihovega obmo'eja obiskoval 

Aktua'no 

omenjeno solo, bodo placevali najemnino oziroma stroske. Po 
moenju zupana Maueica bi bila g1ede problematike osnovne Sole 
za otroke s posebnimi potrebami najboljsa rditev v smislu, da bi 
zavod deloval kot dnavna in ne obeinska ustanova; podobno kot 
na primer Zavod dr. Marjana Borstnarja Dornava. 

Obeina Majiperk 
Thdi v obeini Majsperk 0 tem, ali gradnjo sofinaneirati ali pri· 

stopiti kot najemnik, Se niso sprejeli dokoncnega stalisea, saj po 
besedab. zupanie Darinke Fakin Se vedno nimajo zadostnih in· 
formacij .• Vemo, da MO Ptuj zeli, da bi gradnjo sofinaneirale vse 
obeine Spodnjega Podravja. To sieer ne bi bilo nie posebnega, ee 
bi se upostevale pripombe, ki smo jill zunanje obeine :ie veekrat 
izrekle. Te pa se nanaSajo predvsem na to, da mora biti v sporazu· 
mu jasno zapisano, da obeine postanemo lastnice za ta del, ki ga 
sofinaneirarno in IUdi za sorazmerni del, ki ga sofinaneira dna· 
va. Obljuba je bila sarno usma. Pray tako nismo dobili odgovora, 
zakaj potrebujemo za 73 otrok 2827 kvadratnih metrov velike 
prostore, kar je skoraj 40 kvadratnib metrov na otroka, in zakaj 

. potrebujemo 698 kvadratnih metrov veliko telovadnico, kar po
sledieno pomeni investieijo v vrednosti 4,2 milijona evrov, kar je 
res veliko. Seveda to pomeni za vse obeine IUdi v prihodnje viso
ke stroske vzddevanja, pa ee smo solastniki ali ne. Upostevana 
IUdi nihila obljuba, da bodo sredstva plaeanih najemnin obein iz 
preteklosti del sofinaneiranja projektov. Ce bi bil objekt planiran 
skladno s potrebami, bi imeli vsi skupaj manj pomislekov in ve· 
eino stroskov bi lahko pokrili Ze z obljubljenimi sredstvi drlave. 
Pray gotovo si naSi ouoei zasluzijo prirnerne pogoje, ki jim jih vsi 
:ielimo zagotoviti, vendar ne vem, zakaj ravno pri tej zadevi ni· 
smo naSli skupnega staliSCa. Vsekakor bi Ze danes v tej Soli lahko 
imeli boljsepogoje, saj je naSa obeina samo v zadnjih sestih letih 
za cisto najenmino MO PlUj plal'ala 28.680,84 evra in redno po
krivala vse materialne stroske. Ce pa k tem sredstvom pristejemo 
So sredstva vseh dnigih obein in sredstva preteklih let od obstoja . 
novih obcin, dobimo velik lOesek, s katerim bi lahko bila ze dana· 
snja sola prirnerno urejena,. je pojasnila Fakinova. 

Obeina Zetale 
Zupan obCine Zetale Anton Butolen je bil v odgovoru na naSe 

zastavljeno vpmSanje preeej izl'rpen. Med drugirn je zapisal: .Na· 
ein, kako se je gradnje lotila MO PlUj, je klasicen primer, kako se 
stvari ne sme peljati, ce hoed, da uspe. MO je trm.sto vztraja· 
la, da smo zunanje obeine sofinaneerke, IOQ.odstotna lastniea 
bodoeega objekta pa MO Ptuj, eeprav je popolnoma jasno, da 
taksno fmaneiranje zakonsko ni dnpustno. Ce bi peljali investi· 
eijo po pravilu, bi morali projekt poslati vsem obCinam v potr· 
ditev. Sole potrjen projekt bi bil osnova za investieijski naert in 
pripravo dokumentaeiie za p'ridobitev gradbenega dovolienia. 
Namesto tega ie, kot edini bodoCi lastnik, vse to pripravila sama 
MO Ptuj. Rezultat tega je, da je MO na razpis Ministrstva za izo
braZevanje, lOanost in sport vlozila zahtevo za bistveno manjsi 
sofinaneerski deld, kot bi nam pripadal, ee bi se v investieijski 
dokumentaciji upostevale vse obeine, ker zunanjim obeinam v 
skladu z zakonom pripada na razpisu visji deld drZavnega sofi· 
naneiranja. Pray tako obeinskim svetom zunanjih obein nikoli 
ni bilo pojasnjeno, od kod takSna drastiena povisanja vrednosti 
investicije na novi lokaeiji. Nekateri zapisi v medijih; predvsem 
zabteve obeanov v neposredni blilini nove Sole, vzbujaio sum, 

da ie v investieijo .zapakirano Se kai drugega •. 

Zneski sofinanciranja za posamezno obCino ustanov~eljico, ki jih je predlagala MO Ptui, 
izracunani na podlagi st<!vila prebivalcev in ob predpostavki najetja deseUetnega kredita 

Pray tako ni bilo nikoli pojasnjeno, zakaj je po
trebno ravno toliko prostorov. Ce je Ze bilo kdaj 
dana kaksno pojasnilo, je bilo vedno na kolegiju 
zupanov, ceprav'Se ve, da so tisti, ki odloeajo 0 

investieijab v obeinab, obeinski sveli, kolegij Zu' 
I OBCINA Slrnpaj sofinan· 

% lastnlStva Kredit 10 let 
dranj~ obCin 

Destrnik 101.320,29 3,79 122.815,97 
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panov pa je samo posvetovalno telo. Ker smo v zacelku poletja 
od MO Ptuj Ie dobili v podpis pogodbo 0 sormaneiranju, imamo 
koncno dokument, 0 katerem lahko na obeinskem svetu odlo
Camo in bomo to IUdi storili na prvi prihodnji seji, ki bo v eetr· 
tek, 29. avgusta. Kaksna bo odlocitev, ne vem. Pray tako yam ne 
morem odgovoriti, kakSna bi bila najboljsa rditev za omenjeno 
solo. Stem vpraSanjem naj se ubadajo v Ptuju. Ce re!itve ne bo, 
bomo naSe otroke prdolal! na drugo ustrelOo Solo. Spremenje
na zakonodaja tako ali tako predvideva, da se Ii otroci vpiSejo v 
najblizjo solo s prilagojenim programom. Za nas pa OS dr. Ljude· 
vita Pivka PlUj ni najblilja taldna sola.. . 

PatrlclJa Koweec In Mojca ZemlJarlii 

Zupan obClne Zetale Anton Bulolen: .Obcinskim svetom 
zunanjih obcin nikoli ni bilo pOjasnjeno, od kod taksna dra
sticna povisanja vrednosti investicije na novi lokaeiji. Nekate
ri zapisi v medijih, predvsem zahteve obcanov v neposredni 
blizini nove Sole, vzbujajo sum, da je v investieijo 'zapakirano 
se kaj drugega' .• 

Sicer pa zupan Butolen se pravi: .Gradnja OS dr. Ljudevita 
Pivka Pluj je predvsem ptujska zgodba. Treba je vedeti, da je' 
bilo leta 1995, ko je razpadla obcina Pluj, v podobnem stanju, 
kotje sedaj ta sola, vec sol v Spodnjem Podravju. Potem se je 
zgodil Mogetov oziroma Gabrov zakon, obcine smo mnozicno 
gradile sole, telovadniee in vrtee. Zakaj se takrat ni uredila ali 
ni mogla urediti problematika OS dr. Ljudevita Pivka, vedo na 
MO Pluj. Ko smo, mislim, da je bilo v letu 2007, na Obcino 
Zetale dobili dokumentaeijo za izgradnjo omenjene sole, smo 
na obcinskem svetu sklep 0 sofinaneiranju potrdili. Zakaj do 
gradnje ni prislo. ne vem.' 

MO PtU) - obstaja Ie naCelna pogodba 
brez itevllk 

.V tem trenutku MO Piuj nima koneane financne konstrukeije, 
ker je ministrstvo za solstvo poslalo dopis, v katerem so nas obve
stili , da nam sredstev v visini 350.000 evrov v letu 2013 ne bodo 
nakazali. Pray tako z ministrstvom nimamo podpisane pogodbe, v 
kateri bi se INo zavezalo s konkretnimi zneski, da bo to izgradnjo 
tudi sofinanciralo. Obstaja Ie nacelna pogodba brez stevilk, ki je 
brez aneksov k tej pogodbi preprosto neuporabna. Po tej pogodbi 
50 lahko zgodi, da bi MO Piuj stoodstotno, torej sama, financirala 
gradnjo sole, denarja od driave pa ne bi nikoli prejela. Na ministr· 
stvu nam obljubljajo. da bodo pqdpisali aneks k tej pogodbi, in to 
zgolj za leta 2014. ko jim bomo posredovali obvestilo 0 izbranem 
izvajaleu. To smo v tem tednu tudi ze storili. Aneks, ki pa z vidika 
eelotne investieije predstavUa drobiz, prieakujemo v naslednjem 
tednu. Z dopisom, ki smo ga prejeli, je ministrstvo zamaknilo rok 
za sofinaneiranje z leta 2016 na leto 2017. Me Piuj je med tem 
izvedlajavni razpis za izbiro izvajalea, ki bi moral dela dokoneati do 
leta 2016. V teh dneh potekajo Slevilni razgovori med vsemi tistimi 
akterji na driavnem nivoju, ki nam morajo v pisni obliki posredo
vati odgovor, ali smemo glede na spremenjene pogoje vendarle 
investieijo nadaUevati. Pred nami je namree zahtevno financno ob
dobje, ko bomo morali se kako paziti, da bomo izkoristili eim vee 
evropskih in driavni sredstev. n viri pa so lahko hitro ogrozeni, ce 
bi MO Piuj zaradi nepravilnosti pri izvedbi investicije v OS pridela
la negativno mnenje Racunskega sodisca in podobnih kontrolnih 
institucij na nivoju driave: je 0 najnovejsih zapletih pri zacetku 
izgradnje povedal ptujski zupan Stefan Celan. 
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Dornava 114.375,24 4,28 138.640,61 . Ptuj • Se 0 izgradnji as dr. Ljudevita Pivka 
Cirkulane 

Gorisnica 

Hajdina 

]urlind 

Kidricevo 

Majsperk 

Markovei 

Podlehnik 

Sv.AndraZ 

Trnovska vas 

Videm 

Zavre 

Zetale 

SKUPAJ (OBCINE) 

MOPtuj 

Skupaj 

Ministrstvo 

SKUPAJ 

88.419,38 3,31 107.178,06 

155.735,17 5,83 188.i75 ,29 

143.951,06 5,39 174.491,11 

90.845,52 3,40 110.118,92 

256.169,73 9,59 310517,61 

155.119,01 5,81 188.028,40 

153578,60 5,75 186.161,19 

71.667,45 2,68 86.872,11 

45.480,52 1,70 55.129,48 

52.065,77 1,95 63.111,82 

217.043,38 8,\3 263.090,39 

63.965,41 2,39 77.536,04 

52.181,30 1,95 63.251,86 

1.761.917,83 65,97 2.135.718,85 

908.917,30 34,Q3 908.917,30 

2.670.835,\3 100,00 3.044.636,15 

1.627.232,00 1.627.232,00 

4.298.067,\3 4.671.868,15· 
Vir: GradlYO za sejo koleilJ8 hipanov obCin Spodnjega Podmvja (ma) 2013) 

"Nas to ne bo ustavilo ... " 
V petek je bilo na dvoriscu OS dr. Ljudevita Pivka v Raicevi uliei na Piuju delovno. Pri urejanju igrisca ob soli so 

kolektivu Sole pomagali tudi ciani Zdruzenja poklienih gasileev Siovenije, ki so jim Ie izdelali senzorno pot, in obrtnik 
Branko Gorican. 

V easu, ko bodo 50 v prostorih stare sole, ielijo pogoje za delo kar se da izboljSati. Pricakujejo pa, da sebo gradnja 
nove sole pricela cim prej. Kotje povedala ravnateljica Oragica Emerilic, pa je veeji del delovne akeije odpadel na uci· 
teUe. Odloeili so 50, da bodo en delovni dan namenili za spreminjanje parkirisea v otrosko igrisce. V petek so opravili 
najosnovnejSa dela, dokoncali pa jih bodo, ko bodo dobili igrala oz. najpozneje prvi teden septembra. Nekaj igral bodo 
izdelali tudi sami. MO Pluj pa so zaprosili za pomoe pri podiranju objekta na dvoriscu, ki je pokrit z azbeslnO kritino. 
Izvedli naj bi ga 50 v tem tednu. Slediia bo poslikava, ki jo bodo izvedle Solske likovniee. Prostor, ki ga bodo stem pri· 
dObili, bodo uporabili za izvedbo delavnie oziroma druzenje na prostem .. 

.Vsi smo prieakovali, da bomo 28. avgusta sli na svecani podpis pogodbe 0 izgradnji nove OS" pa je 0 najnovejsih 
zapletih pri zaeetku izgradnje, za katere je izvedela iz medijev, povedala ravnateljiea Emersiceva .• Nas to ne bo usta· 
vilo: poudarja. 

Otrocl s posebnlml potrebaml ne moreJo vee Cakatl 
Veeraj je vodstv~ 0$ dr. Ljudevita Pivka, predstavnike sveta starsev in Zdruzenja slovenskih poklienih gasileev spre

jela varuhinja clovekovih pravie Vlasta Nussdorfer, ki z zaskrbljenostjo spremlja dogajanja okrog izgradnje te sole. 
Novica 0 zamiku prejema sredstev jo je neprijetno presenetila in razialostila, saj je minister za solstvo Jernej Pikalo na 
pogovorih, ki jih je imel pri njih, obljubil zacetnih 800 tisoe evrov za leto 2013, ki pa jih je ocitno vzelletoSnji rebalans. 
.To je slaba popolnica giadnji, ki pa se mora zaceti. Temeljni kamen je treba postaviti in poiskati vse mozne reSitve. 
Nisem in ne bom obupala, .ludi in predvsem zaridi otrok in njihovih starilev, ki so jim krsene praviee do solanja v zanje 
primernem okolju: se je na zadnje dogajanje odzvala varuhinja clovekovih pravie Vlasta Nussdorfer. 
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